
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 24. november 2022 kl. 18.00 – 20.30 

 

Mødested: Ørstedvej 

 

Afbud: Christian, Irma, Lone 

 

Dagsorden:  

 

 Overskift 

 

Indhold/form Tid 

1. Godkendelse af referat 

 

Godkendt 18.00 – 18.05 

2. Nyt fra Elevrådet Rasmus: Halloweenfest 6.-8. årgang 

Flere aktiviteter undervejs næste gang. 

Juleaktiviteter i år: Dør-konkurrence med 

præmier, bingo for alle – men skolevis. Bjarne 

hjælper med dette. 

Et stort juletræ er et ønske for mange 

Ønske om klistre-klistredag onsdag d. 30/11 i 

2 lektioner.  

UMR-kursus 

Ventilation i 6. klasse har stoppet elevrådets 

arbejde midlertidigt med kantinens pyntning.  

6. årgang kom med forslag om at 

skraldespandene i klasserne bliver større – 

både restaffald og madaffald. 

Gamebuster – et legekursus. Her uddannes de 

større elever til at iværksætte lege for de 

yngre elever. Dette er et ønske – SR har talt 

med elevrådet om dette.  

Om frikvarterer: Irriterende at frikvarteret er 

rykket 5 minutter – det har betydning for dem 

der skal med toget.  

 

18.05 – 18.15 

  Spisning 

 

 

3. Fortsættelse af 

drøftelse af 

konsekvenser ved 

mulig 

klassesammenlægning 

herunder evt. proces.  

 

Forvaltningen har udsendt materiale til 

kommende skoleår omkring antal klasser på 

alle skoler. Birgitte udleverer tabel fra Viby 

skole.  

Vores nuværende 2. årgang er nu 52 elever og 

skal sammenlægges fra 3 til 2 klasser. Det er 

politisk bestemt, at 52 børn kun udløser 2 

klasser. 

  

Team 2. årgang (lærere og pædagoger) 

foreslår en proces, hvor sammenlægningen er 

efter påskeferien med ressourcerne blivende 

på årgangen – med mulighed for mange 

aktiviteter på tværs frem mod sommerferien.  

Birgitte orienterer omkring økonomiens 

sammensætning på skoleområdet.  

 

Forslag fra bestyrelsen der kan medtænkes i 

processen: 

Forslag 1: Opstart af dagen i stamklasser fx 

1.- 4. lektion, og de nye klasser efter frokost. 

Forslag om at forældrerådene mødes og får 

18.35 – 19.30 



 
skabt trivsel både blandt forældrene og 

børnene.  

 

Forslag: Vente med sammenlægningen til 

sommerferien, så man starter i ny klasse efter 

ferien og ikke inden.  

 

Ansvaret for klassedelingen ligger i de faglige 

hænder (= Pædagoger og lærere tæt på 

børnene). 

 

 

 

4.  Opstart på 

fremlæggelse af 

kvantitative data for 

Viby Skole 

 

Udskydes til næste møde 19.30 – 20.00 

5. Fokuspunkter i 

bestyrelsen for  

skoleåret 2022-2023 

 

Udskydes til næste møde 20.00 – 20.10 

6. Orientering fra 

 

Formanden:  

-  

Ledelsen 

- Ventilation laves i øjeblikket på 

Bueager, det fortsætter i foråret. 

- Pædagogisk tilsyn i SFO’en, der er 

kommet en meget positiv 

tilbagemelding på SFO’ens arbejde.  

- Pædagogisk aften med fokus på 

processen fra den fælles nye SFO-start 

ved sammenlægningen i 2019 og frem 

til nu. Arbejde hen imod en lege-profil.  

- Stillingsopslag til pædagogisk leder – 

der udarbejdes en film af hverdagen i 

SFO’en og indskolingen.  

- Opslået stilling til overbygningen samt 

til 5. årgangs ledige stilling som 

dansklærer. Vi fik ikke en lærer til 5. 

årgang – der vil komme et genopslag. 

- Foredrag til udskolingen (forældre, 

børn og personale) omkring grænser 

(fra SSP-konference, hvor de unge hele 

tiden udsættes for tilbud – fx er der 

nogen der er blevet spurgt om et 

billede af deres fødder som de tilbydes 

500 kr for). 

Øvrige medlemmer 

 

20.10 – 20.25 

7. Evt. Forslag om at børnene kan afleveres indenfor 

frem for udenfor. Ønske om at dette ændres.  

 

20.25 – 20.30 

 

 

 

 

 

 

 


